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Vragen van de leden Jan de Vries en
Ten Hoopen (beiden CDA) aan de
staatssecretaris van Onderwijs,
Cultuur en Wetenschap, mevrouw
Van Bijsterveldt-Vliegenthart, en de
minister van Economische Zaken
over de schoolboekenmarkt.
(Ingezonden 1 september 2008)

1
Heeft u kennisgenomen van het
artikel «Educatieve uitgevers hebben
de sleutel tot de boekenmarkt in
handen»?1

2
Wat is uw oordeel over de
constatering in het artikel dat er
sprake is van een «duopolie» en dat
de distributeurs «dicht bij een
natuurlijk monopolie gekomen zijn,
waarop het moeilijk is om in te
breken»?

3
Is het waar dat kleine, nieuwe
distributeurs in de markt kleinere
kortingen (15%) krijgen dan de grote
distributeurs (30%), waardoor het erg
moeilijk is voor nieuwe partijen om
tot de markt toe te treden?

4
Deelt u de mening dat dit «duopolie»
of «natuurlijk monopolie» van de
grote distributeurs nadelig is voor de
scholen in het licht van hun nieuwe
verantwoordelijkheid voor de inkoop
van schoolboeken? Zo ja, kunt u
aangeven wat de mogelijkheden zijn
om deze situatie te veranderen?

5
Wat is de opvatting van de NMa over
de huidige situatie op de
schoolboekenmarkt en de verdeling
van die markt (80% van de markt
wordt immers beheerst door de twee
grote distributeurs)? Bent u bereid
een oordeel van de NMA over deze
situatie te vragen? Zo nee, waarom
niet?

1 Het Financieele Dagblad, 27 augustus 2008.
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